
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Raadsronde  

Onderwerp  Rekenkamerrapport Armoedebeleid 

Datum Behandeling  9 oktober 2018  

Portefeuillehouder  Wethouder Janssen  

Aanwezig  Woordvoerders en overige raads/burgerleden (totaal 16), 5 ambtenaren, 9 
burgers op de publieke tribune  

Woordvoerders  Demas (D66), Grippeling (PVV), Gunther (SP), Van Thor (SAB), Es Sadki (CDA), 
Garnier (PVM), Van Est (50PLUS), Van de Wouw (VVD), Habets (SPM),  
Van Mulken (M:OED), Janssen (GroenLinks), Borgignons (PvdA) 

Voorzitter  Hans Passenier  

Secretaris  Bart Golsteijn 

Samenvatting en afspraken  De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en benoemt de 
parallelle sessies. Vervolgens schetst hij de inhoud en het verloop van deze 
ronde. Daarbij geeft hij aan dat het rekenkamerrapport en de aanbevelingen 
centraal staan. Vervolgens krijgen de aanwezige woordvoerders krijgen de 
gelegenheid om vragen te stellen. De vragen en opmerkingen gaan onder 
andere over het aanvalsplan armoede, de invloed van klimaatverandering op 
mensen in de armoede, het armoedebudget/de financiële potjes, armoede bij 
werkenden, de capaciteit en deskundigheid rondom armoede, stille armoede, 
middelen/budgetten voor nieuwe inititiatieven, de nadere duiding van de 
bewoordingen van het college in haar bestuurlijke reactie aangaande de 
aanbevelingen van de rekenkamer. Gedurende het stellen van de vragen 
herhaalt de voorzitter dat deze ronde gaat over het rekenkamerrapport en de 
aanbevelingen van de rekenkamer.  
 

De wethouder - ambtelijk ondersteund - beantwoordt de vragen uit de eerste 
termijn, alsmede de vragen die aanvullend worden gesteld. Hierbij geeft de 
wethouder aan dat hij de raad wil betrekken bij de totstandkoming van het 
aanvalsplan armoede, en dat de wijze waarop dit geschiedt nog open is. De raad 
kan hiervoor input leveren. 
 

Vervolgens vraagt de voorzitter aan de woordvoerders om in de tweede termijn 
stil te staan bij: 1. eventuele aanvullende vragen, 2. of het raadsvoorstel rijp is 
voor besluitvorming, 3. ideeën voor de wijze van betrokkenheid raad bij het 
aanvalsplan.  
 

In de tweede termijn wordt aangegeven dat bijvoorbeeld een werkgroep of een 
klankbordgroep een idee is. De woordvoerders zijn verdeeld over een formele 
werkgroep. Er wordt ook gevraagd om mensen uit het werkveld te betrekken bij 
het opstellen van het aanvalsplan en er wordt geopperd om dat te doen middels  
een brede bijeenkomst waarin aan verschillende tafels input geleverd kan 
worden op het aanvalsplan armoede 
 

De wethouder gaat in op de bijdrages uit de tweede termijn. Daarbij zegt hij toe 
om voor de raadsvergadering van 23 oktober 2018 met een voorstel te komen 
over opties om de raad en anderen te betrekken bij het aanvalsplan.  
 

Na een korte reactie van de wethouder geeft de voorzitter aan dat het 
raadsvoorstel (en dus alleen de aanbevelingen uit het rekenkamerrapport en niet 
over het armoedebeleid in zijn geheel) in de raadsvergadering van 23 oktober 
wordt behandeld.  



 

 

 

 

 

 

Tot slot sluit de voorzitter de vergadering. 

Toezeggingen  1. Wethouder Janssen zegt toe voor de raadsvergadering van 23 oktober 2018 
met een voorstel te komen over opties om de raad en anderen te betrekken bij 
het aanvalsplan. 

Rondebriefje Raadsronde  

Onderwerp Rekenkamerrapport Armoedebeleid 

Datum 9 oktober 2018 

Portefeuillehouder Wethouder Janssen 

Programmanummer 6 Sociaal domein (oude programmanr’s 4,5,6) 

Behandelend ambtenaar BLM Golsteijn 
Raadsgriffie 

Doel van de bijeenkomst De raad heeft de besluitvorming in de raadsvergadering voorbereid. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Voor de verkiezingen heeft de rekenkamer haar rapport aangeboden, waarna 
het nieuw gevormde college een bestuurlijke reactie heeft opgesteld. 
Vervolgens is er op 28 augustus 2018 een informatieronde geweest, waarin de 
rekenkamer het rapport heeft toegelicht en de raad vragen heeft kunnen 
stellen. Voorts is er op 2 oktober een informatiebijeenkomst armoede geweest.  

Inhoud  De rekenkamer Maastricht heeft onderzoek gedaan naar de wijze waarop de 
raad in staat wordt gesteld om de uitvoering van het armoedebeleid en de 
besteding van de financiële middelen te controleren, en de mogelijkheden om 
de controlerende rol van de raad te versterken. 

De gemeenteraad en het college hebben de afgelopen jaren veel aandacht en 
financiële middelen besteed aan het aanpakken van de problematiek, en het 
armoedebudget is in de afgelopen raadsperiode fors toegenomen. De 
gemeenteraad wordt volgens de rekenkamer onvoldoende in staat gesteld om 
te controleren of al die middelen voldoende effectief en efficiënt worden 
besteed. Het is onduidelijk wat de doelstellingen zijn van het armoedebeleid en 
de effecten van de diverse regelingen worden niet of nauwelijks gemeten. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Discussie te voeren over de door de rekenkamer gedane aanbevelingen, 
welke zijn opgenomen in het raadsvoorstel. 

Vervolgtraject De behandeling van het rapport in de raadvergadering van 23 oktober 2018 
vindt plaats middels voorliggend raadsvoorstel. 

 


